

12D11N Bulgaria-Romania Historical Heritage 保罗历史遗迹





Day 1: Arrival in Sophia 抵达索菲亚(-/-/-)

Upon arrival in Sophia, meet and greet by local guide. After that, transfer to hotel for check in. Then, free time to explore the city centre and local restaurants.

抵达索菲亚后,当地导游接机并迎接。之后,乘车前往酒店办理入住。然后,自由活动,探索市中心和当地餐厅。

Day 2: Sofia - Rila - Sofia 索菲亚 - 里拉 - 索菲亚 (B/-/-)

After breakfast, proceed to the magnificent Rila Monastery. Explore the stunning architecture and rich history of this UNESCO World Heritage site. In the afternoon, embark on a walking tour of Sophia and visit the impressive Alexander Nevski Cathedral. Take your time to explore the charming Old Town at your leisure.

早餐后,前往宏伟的里拉修道院。探索这座联合国教科文组织世界遗产地令人惊叹的建筑和丰富的历史。下午,参加索菲亚 的徒步之旅,参观令人印象深刻的亚历山大·涅夫斯基大教堂。您有充足的时间悠闲地探索迷人的老城区。

Day 3: Sofia - Plovdiv 索菲亚 - 普罗夫迪夫 (B/-/-)

After breakfast, transfer to Plovdiv, one of the oldest cities in Europe. Immerse yourself in the rich history of the city with a walking tour of the Old Town, where you'll discover architectural marvels and visit the Ancient Roman Theatre. Explore the Folk Art Museum and take some time for a leisurely lunch. In the afternoon, indulge in a visit to one of the local wineries and experience the flavors of Bulgarian wine.

早餐后,前往普罗夫迪夫,它是欧洲最古老的城市之一。参加老城区的徒步之旅,沉浸于城市丰富的历史中。在老城区,您 将发现令人惊叹的建筑奇迹,并参观古罗马剧院。参观民俗艺术博物馆,并有一些时间享用午餐。下午,前往当地的酒庄之 一,品尝保加利亚葡萄酒的风味。



Day 4: Plovdiv - Veliko Tarnovo 普罗夫迪夫 - 大特尔诺沃 (B/-/-)

After breakfast, embark on a scenic drive to the Kazanluk Valley, known for its rose production. Visit a traditional rose oil distillery to learn about the process and sample some local products. Explore the replica of the Thracian Tomb in Kazanluk, offerring insights into Bulgarian history. Next, proceed to Gabrovo and visit the Etar Open Air Museum, where you can delve deeper into Bulgarian folklore. After checking into hotel, have free time for dinner.

早餐后, 驱车前往以玫瑰生产而闻名的卡赞勒克山谷, 沿途欣赏美丽的风景。参观传统的玫瑰油酿酒厂, 了解玫瑰油的生产 过程并品尝当地产品。探索卡赞勒克的色雷斯人墓仿制品, 深入了解保加利亚的历史。接下来, 前往加布罗沃, 参观埃特尔 露天博物馆, 在那里您可以更深入地了解保加利亚的民间传说。入住酒店后, 您可以自由享用晚餐。

Day 5: Veliko Tarnovo – Bucharest 因斯布鲁克 → 苏黎世 (B/-/-)

After breakfast, discover the rich history of Veliko Tarnovo as you embark on a walking tour and visit the Tsarevets Fortness. Make a stop in the charming village of Arbanassi to explore its unique architectural traditional houses. Bid farewell to the Bulgarian guide as you cross the border into Romania, then continue your journey to Bucharest and check in hotel. In the evening, have free time explore Bucharest's historic Old Town.

早餐后,参加徒步之旅并参观查雷维茨城堡,从而了解大特尔诺沃丰富的历史。在迷人的阿尔巴纳西村停留,探索其独特的 传统建筑房屋。与您的保加利亚导游告别,然后过境进入罗马尼亚,继续前往布加勒斯特并入住酒店。晚上,您可以自由活 动,探索布加勒斯特的历史悠久的老城区。



Day 6: Bucharest - Sibiu 布加勒斯特 - 锡比乌 (B/-/-)

After breakfast, proceed to visit Parliament Palace, one of the largest buildings in the world. Take a guided tour of this grand structure, marveling at its impressive size and ornate interiors. Explore the Old Town of Bucharest with a guided walking tour and take some time for lunch at your leisure. Continue your city tour before heading to Sibiu. Discover the University Square, the Revolution Square with the Royal Palace and Romanian Athenaeum and the Union Square. Arrive Sibiu and check in hotel.

早餐后,参观议会宫,它是世界上最大的建筑之一。参加这个宏伟建筑的导览游,惊叹于其令人印象深刻的规模和华丽的内 部装饰。在导游的带领下步行游览布加勒斯特老城,并在您闲暇时享用午餐。继续您的城市之旅,然后前往锡比乌。探索大 学广场、革命广场(包括皇家宫殿和罗马尼亚雅典娜神庙)以及联合广场。抵达锡比乌并入住酒店。

Day 7: Sibiu 锡比乌 (B/-/-)

After breakfast, embark on a walking tour of Sibiu, a cultural and historical gem of Romania. Explore the Grand Square, Small Square, and the iconic Bridge of Liars. Learn about the fascinating history of Sibiu, known for its medieval charm and architectural beauty. Visit Lutheran Church and explore the charming Old Town at your leisure.

早餐后,开始锡比乌的徒步游览。锡比乌是罗马尼亚的一颗文化和历史瑰宝。探索大广场、小广场和标志性的谎言桥。了解 锡比乌迷人的历史,它以其迷人的中世纪风情和建筑之美而闻名。参观路德教堂,并在您闲暇时探索迷人的老城区。

Day 8: Sibiu - Biertan - Sighisoara 锡比乌 - 比尔坦 - 锡吉什瓦拉 (B/-/-)

After breakfast, visit the Biertan Fortified Church, a UNESCO World Heritage site renowned for its architectural beauty. Transfer to Sighisoara, a perfectly preserved medieval town. Take a guided walking tour, visit the Clock Tower, and explore the Church on the Hill. Taste the famous Transylvanian brandies at a local wine cellar.

早餐后,参观比尔坦城堡教堂,这是一处以其建筑之美而闻名的联合国教科文组织世界遗产。随后前往锡吉什瓦拉,这是一座完美保存的中世纪城镇。参加导游带领的徒步游览,参观钟楼,并探索山顶教堂。在当地的酒窖品尝著名的特兰西瓦尼亚 白兰地。



Day 9: Sighisoara – Viscri – Brasov 锡吉什瓦拉 – 维斯克里 – 布拉索夫 (B/-/-)

After breakfast, head to Viscri and explore the picturesque village, which is frequently visited by King Charles himself. Visit the church castle Deutschweisskirch and take a walk through the village. Take a walking tour at Brasov, including a visit to the iconic Black Church. Enjoy some leisure time in the Old Town.

早餐后,前往维斯克里,探索这个风景如画的村庄,英国国王查尔斯本人也经常到访此地。参观 Deutschweisskirch 教堂 城堡,并在村庄里散步。在布拉索夫参加徒步游览,包括参观标志性的黑教堂。在老城区享受一些休闲时光。

Day 10: Brasov - Bran - Brasov 布拉索夫 - 布兰乡 - 布拉索夫(B/-/-)

After breakfast, free at own leisure in Brasov, where you can take the cable care or embark on a hike to enjoy a stunning panoramic view from the Tampa Mountain. In the afternoon, drive to Bran and explore the legendary Dracula Castle. Transfer back to Brasov for the night.

早餐后,在布拉索夫自由活动,您可以乘坐缆车或徒步登上坦帕山,欣赏壮丽的全景。下午,驱车前往布兰乡,探索传说中的德古拉城堡。晚上返回布拉索夫。

Day 11: Brasov - Sinaia - Bucharest 布拉索夫 - 锡纳亚 - 布加勒斯特(B/-/-)

After breakfast, visit the Peles Castle, a masterpiece of German Renaissance architecture nestled in the stunning Carpathian Mountains. Explore the Sinaia Monastery and its tranquil surroundings. Transfer back to Bucharest.

早餐后,参观佩莱什城堡,一座坐落在迷人的喀尔巴阡山脉中的德国文艺复兴时期建筑杰作。探索锡纳亚修道院及其宁静的 环境。随后返回布加勒斯特。

Day 12: Departure 出发 (B/-/-)

After breakfast, transfer to the airport for your departure.

早餐后,前往机场办理登机手续,准备出发。

Sequence of itinerary subject to arrangement * All photo just for illustration only*

Hotel Name (4* star or similar)	CITY	NIGHTS
Hotel Coop or similar	Sofia	2
Hotel Imperial or similar	Plovdiv	1
Hotel Grand Yantra or similar	Veliko Tarnovo	1
Hotel Union Plaza or similar	Bucharest	2
Hotel Continental Forum or similar	Sibiu	2
Hotel Mercure Binderbubi or similar	Sighisoara	1
Hotel Qosmo or similar	Brasov	2

Travelling Period: Apr – Oct 2025			
SIC Ground Arrangement – MYR (Per Person)			
GV2	Single Supp Add On.		
RM8,788/pax	RM2,000/pax		

Departure Date:

Month	Date	Month	Date
APR 2025	22	AUG 2025	12, 26
MAY 2025	13, 20	SEP 2025	2, 9, 23, 30
JUN 2025	3, 17	OCT 2025	14
JUL 2025	15, 29		

Included:

- Travel by bus with English speaking guide.
- Hotel and breakfast buffet.
- Includes arrival and departure transfer.
- 1 x visit of Rose Oil distillery in the Rose Valley Bulgaria and tasting of local products.
- 1 x brandy tasting (4 brandy types) in Romania (Sighisoara).
- Entrance fees and visits as per itinerary (Alexander Nevski Cathedral, Rila Monastery, Ancient Theatre Plovdiv, Folk Art Museum Plovdiv, Thracian Tomb Kazanluk, Etar Museum, Tsaravets Fortress, Palace of the Parliament, Lutheran Church Sibiu, church castle Biertan, Clock Tower Sighisoara, Church on the Hill Sighisoara, church castle Viscri, Black Church, Dracula Castle, Peles Castle, SDinaias Monestry)

<u>Remark</u>

- 1. SIC tour Min. GV.2 per booking with English guide.
- 2. Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 3. Non-refundable deposit of **RM 1,000/ Pax** upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 4. 11 Nights' 4* Accommodations, with daily hot breakfast.
- 5. Tipping for Driver and Guide is not included. (Recommended: EUR5/pax/day)
- 6. Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 7. Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 8. Customer is advisable to purchase own travel insurance prior to before the tour departure.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any). Hotel check in time 14.00 – onwards. Check out time 10.00.
- 10. Child twin share = child with bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share). Child no bed = 85% from Adult Twin Share fare.
- 11. Malaysia is 5 hours ahead of ROMANIA & BULGARIA Currency BGN-Bulgarian Lev and RON Romanian Leu or credit card are widely accepted.
- 12. No services have been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.
- 13. All the prices will be subject to change based on availability.
- 14. Supplement will be applied for any fairs/events/public holidays/high seasons (subject to change).

